
BU ÜST GEÇİT BAĞLARBAŞI MAHALLESİ SAKİNLERİNİ YORDU…

Gümüşhane Bağlarbaşı mahallesinde yıllar önce yapılan ve Gümüşhane Üniversitesi
ile Bağlarbaşı mahallesini birbirine bağlayan üst geçit mahallelilerin tepkisini
çekmeye devam ediyor.
Mahalle sakinleri şöyle diyor:
“Bağlarbaşı mahallesinden Gümüşhane şehir merkezine gitmek istediğimizde
tellerle örülmüş karayolunu karşıya geçemiyoruz. Hem tehlikeli, hem de telle
kapalı. vatandaşın karşıya geçmesi için yıllar önce bir üst geçit yapılmış. Bu
üst geçitte hem çıkış, hem de inişte yer alan 45 er basamaklı merdivenler
yaşlılarımızı ve kadınlarımızı çok yordu. Kucağında çocuğu olan veya elinde iki
kilo paketi olan bir kadının veya yaşlı bir dede veya teyzenin bu üst geçiti
çıkıp inip ondan sonra şehire giden dolmuşlara binmesi gerekiyor. Bu üst geçit
çıkılıp inilmeden mahalleli şehre gidemiyor. Bu ise yıllardır insanımızı yordu.
Bu çıkış – iniş zulmüne artık bir son verilsin. Bu demir kale gibi yükselen üst
geçidin yerine karayolunu Bağlarbaşı mahallesine bağlayan yolun kavşağına BASGEÇ
trfaik lambaları konulması ile bu zulüm sona erer. Bu konuda Belediye
Başkanımızdan yardım istiyoruz. Başkanımız Ercan Bey, şehir merkezinde BASGEÇLİ
uygulama başlattı. İnşallah Bağlarbaşı’nda da bu sistemi kurar.”
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